
 
 
 
 

NIEUWSBRIEF VOGELENBUURT KERSTMIS 2014 
 
 
Reeds enige jaren is het traditie in de Vogelenbuurt van Ter Aar, dat het bestuur van de wijkvereniging u 
een kerstwens en een kerstattentie bezorgt. Deze traditie houdt het bestuur graag in stand.  
 
Wanneer het einde van het jaar in zicht komt, is het tijd om terug te kijken. Een moment van reflectie, al 
dan niet gevolgd door het besef dat je dingen anders wilt gaan doen? Ik hoop dat 2014 in vele opzichten 
een goed jaar is geweest voor jou en voor hen die je lief zijn. Terwijl ik dit schrijf besef ik ook dat we 
afgelopen jaar afscheid hebben moeten nemen van dierbaren in onze vogelenbuurt. 
 
Al met al is 2014 een bewogen jaar geweest. Er zijn vele vergaderingen over de nieuw te bouwen 
woningen in Aardam-West geweest. Er zijn plannen om een nieuwe varkenshouderij aan de kruisweg te 
Woubrugge te stichten, we hebben een bestuurswisseling gehad, en Halloween is onlangs weer gevierd.  
 
 
Onze bestuursleden: Wie zijn dat eigenlijk? 
Mocht u niet meer weten wie onze bestuursleden zijn, dan breng ik dat graag nog even in herinnering. Onze voorzitter 
is Herman de Jong, de secretaris is Renzo van der Burg, de man van de centjes is Patrick van der Vlugt en Robert 
Mulders maakt het bestuur compleet als algemeen bestuurslid. Wij vergaderen zo’n 6 keer per jaar over diverse 
wijkaangelegenheden, zoals bijvoorbeeld over de geplande huizenbouw op Aardam-west. Hier zijn er vele mailtjes 
over gestuurd, belletjes gedaan en vergaderingen bijgezeten.  
 
Afscheid bestuurslid Eric van der Zwet  
In het jaar 2014 trad Eric van der Zwet na een aantal jaren penningmeester te zijn geweest terug uit het bestuur van 
de vogelenbuurt. Tijdens de ALV van 14 mei j.l. is Eric bedankt voor hun inzet. Gelukkig blijft hij achter de schermen 
nog steeds helpen in de technische commissie.   
We zoeken naar nieuwe bestuursleden. Wilt u weten wat dit precies inhoudt of heeft u belangstelling voor een 
bestuursfunctie, dan kunt u dit bij de secretaris of ander bestuurslid aangeven. Ook zijn we bereikbaar via 
info@vogelenbuurtaardamwest.nl.   
 
Belangrijke ondersteunig vanuit de leden: 
Ook al zit Geert Martens niet in het bestuur. Hij vervult als bewoners van onze vogelenbuurt een belangrijke rol als 
voorzitter van de verkeerscommissie. Wij zijn hem dan ook zeer dankbaar voor zijn (altijd kosteloze) enorme inzet 
voor de Vogelenbuurt.  
Een korte impressie en Stand van zaken bestemmingsplan Ter Aar West in relatie tot het verkeer in de Vogelenbuurt 
Aardam-West. 
Anderhalf jaar lang is de Klankbordgroep Verkeer Ter Aar Zuid West bezig geweest om te komen tot een 
Verkeersveiligheidsplan Ter Aar Zuidwest. Dit plan berust op drie pijlers, te weten: 1. Verminderen van verkeersdruk, 
2. Verhogen van de verkeersveiligheid en 3. Beïnvloeden gedrag verkeersdeelnemers.  
Bij het verminderen van de verkeersdruk denken we met name aan het weren van het verkeer op de Aardamseweg 
en het ontsluiten van Ter Aar Zuid West aan de oost en aan de west-zijde. De verkeersdruk op de Aardamseweg is 
momenteel al te hoog, laat staan als daar straks nog het verkeer vanwege al de nieuw te bouwen woningen bijkomen 
(80 in Ter Aar West, 14 hofjeswoningen op de plek van de Wip, zo’n 50 woningen op de plaats waar nu de scholen 
staan (het is het plan dat de scholen in een Brede School komen op de plaats van de waterzuivering), en het verkeer 
van de nieuwe 42 woningen in Hollands Hof en de 15 woningen die op de gemeentewerf gepland zijn). Om een indruk 
te geven wat deze aantallen nieuwe woningen betekent: er komt bijna een kwart aan verkeer bij ten opzichte van het 
verkeer uit Ter Aar Zuid West. De extra ontsluitingen zijn van groot belang voor een betere toegang tot de wijk in 
geval van calamiteiten. 
Verhogen verkeersveiligheid heeft te maken met het herinrichten van de bestaande wegen, zoals maatregelen 
treffen bij de reconstructie van de Aardamseweg, het asfalt in de straten vervangen door klinkers, de 
Vierambachtsstraat en de Reigerlaan een ‘fietsstraat’ maken, parkeerplaatsen beter markeren, maatregelen voor een 
veiligere schoolroute (zoals te zien aan de Julie-palen bij de scholen die inmiddels geplaatst zijn). 
Beïnvloeden van het verkeersgedrag is vertaald naar aandacht voor verkeer op de scholen (gebeurt nu al), maar 
ook, als vorenstaande maatregelen genomen zijn, acties om het verkeer in de wijk aan te laten passen voor een veilig 
en leefbaar milieu. 
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In de Raadsvergadering van oktober 2014 heeft de Raad besloten op voorstel van het College, om in grote lijnen, 
punt 1 niet uit te voeren en de punten 2 en 3 wel.  
Praktisch betekent dit voor onze wijk:  
- de aansluiting van Ter Aar West op de Aalscholverlaan zal verbreed worden, en voorzien van een paaltje zodat 
alleen calamiteitenvervoer daar toegang heeft (garantie dat het paaltje daar blijft is er niet). Het verkeer uit Ter Aar 
West zal naar de dr. A. Schweitzerstraat geleid worden, vandaar zal de automobilist kiezen om verder te rijden via de 
Vosholstraat of via de Reigerlaan/Zwanenlaan. 
- hoewel de wethouder mondeling heeft gezegd dat het zand- en grondtransport via de Ringdijk gaat plaats vinden, is 
daar nog geen definitieve beslissing over genomen, de route van het bouwverkeer dat daarop volgt is helemaal nog 
onzeker of dit wel via de Ringdijk gaat of toch door onze straten. 
  
De gemeente vindt het belangrijk, zeggen ze, dat burgerparticipatie plaats vindt, ook is dat te zien in de vorming van 
Dorpsraden. Wij hebben echter dit anderhalf jaar gezien dat de gemeente niet om kan gaan met burgerparticipatie en 
grotendeels zijn eigen plan trekt. 
De Klankbordgroep Verkeer Ter Aar Zuid West zal zich vooralsnog blijven inzetten om het bouwverkeer uit onze wijk 
te weren alsmede de vinger aan de pols te houden bij de herinrichting van onze straten volgens normen van Veilig 
Verkeer Nederland. 
 
Halloween 2014 
Al heel wat jaren wordt Halloween gevierd in de Vogelenbuurt. Dit jaar hebben de vrouwen van de bestuursleden hier 
zorg voor gedragen. En met succes. Vroeg in de avond werd er verzameld bij de kastanjeboom aan het kievitspad ter 
hoogte van nummer 17 waar een partytent klaar stond. Nadat een verhaal vertelt was door de heks trokken de 
kinderen er op uit om zoveel mogelijk lekkers te bemachtigen. De afspraak was dat je alleen mocht aanbellen waar er 
een lampje brandde bij de deur. Dat lekkers bemachtigen is gelukt. Dank zij u is deze avond geslaagd. De kinderen 
waren er niet over uitgepraat en konden nog dagen snoepen van hun lekkers. 
 
Nieuwe varkenshouderij vlakbij? 
Momenteel liggen er plannen klaar om een bestaande varkenshouderij in Woubrugge te verhuizen vanaf de A. de 
Graaflaan naar de Kruisweg. De gemeente gooide het balletje op, omdat de varkenshouderij nu in de buurt van 
huizen ligt. ,,Dit bedrijf ligt in onze gemeente en dus hebben we een zorgplicht'', vindt burgemeester Marina van der 
Velde. Het bestemmingsplan moet worden aangepast voor de verhuizing, dus het is nog niet zeker dat het boerderij 
van Kroes ook echt wordt verplaatst. Het hangt af van de rechter van het College van Beroep voor het bedrijfsleven. 
Bij hem heeft Kroes 11 november 2014 opnieuw uitstel aangevraagd om te voldoen aan de welzijnsregels op zijn 
huidige stek. ,,Ik kan niet nieuw bouwen, verhuizen én voor die tijd nog op mijn oude locatie voldoen aan alle regels’’, 
legt Kroes desgevraagd uit. ,,Dat wordt te duur. Het is of het één, of het ander. Als ik mijn bedrijf van de rechter moet 
aanpassen, kan de verhuizing in ieder geval niet op korte termijn plaats vinden.’’  
Kaag en Braassem wil dat de varkenshouder met zijn 260 zeugen verplaatst van de dorpskern van Woubrugge naar 
het agrarische gebied aan de Kruisweg. De boer stelt zich meewerkend op, omdat hij er een mogelijkheid in ziet om 
zijn bedrijf te moderniseren door uitbreiding. Kroes krijgt wel tegenstand van mogelijke buren aan de Kruisweg en van 
de Vereniging Behoud Open Landschap Kaag en Braassem. Ook het Ministerie van Economische zaken geeft de 
boer nu de wind van voren. Die eist dat hij op zijn huidige plek, die hij wil gaan verlaten, alsnog aan het welzijnsbesluit 
gaat voldoen.  
 
En dan kijken we naar het komende jaar, wat zal het ons brengen en welke plannen hebben we? Geert Martens is 
voor ons druk geweest om diverse offertes te verkrijgen voor schoonmaken van dakkappelen, rolluiken, dakgoten en 
kozijnen.Ook voor dakrenovatie inclusief isolatie ligt een offerte klaar. En als u nog interesse heb voor gevel of 
dakisolatie weten we daar inmiddels ook een bedrijf voor. En natuurlijk zal Halloween weer op het programma staan. 
 
Geniet van de omgeving en ga eens wandelen. We hebben een paar mooie wijken waar we trots op mogen zijn. En 
als u een mooie foto of gebeurtenis heeft, mail ze ons.  

 

Het bestuur van de wijkvereniging wenst alle bewoners in de Zwanenlaan, Patrijslaan, Leeuwerikspad, 

Kievitspad en Reigerlaan een gelukkig Kerstfeest en een gezond en voorspoedig 2014 toe.  

 


